中国十八冶企业简介

中国第十八冶金建设有限公司（简称：中国十八冶），是中冶建工集团有限公司（MCC）属下的大型骨干企业，是国有大型综合性施工企业，迄今已有近50年的历史，公司主要经营国内外大中型工业与民用建设工程。

公司拥有房屋建筑工程施工总承包特级资质、冶炼工程总承包特级资质、公路工程施工总承包壹级资质以及市政公用工程施工总承包壹级等多项国家工程一级总承包资质、国家一级专业施工资质以及人防甲级、建筑甲级和勘察甲级“三甲”资质，并通过质量、环境、职业健康安全管理体系认证，获得“AAA”级银行信用等级。

     按照国家及公司发展战略需要，公司积极响应国家“走出去”的战略号召，在立足中国市场开拓的基础上，携先进管理理念和先进施工技术走出国门，先后进入利比亚、阿尔及利亚、格鲁吉亚、科特迪瓦等非洲、欧洲国家，目前在建的主要工程为新疆华凌南湖小区A区住房工程项目、阿尔及利亚西提哈默1300套住宅和商业用房工程、阿尔及利亚BENTALHA 440套住房项目、阿尔及利亚OULED FATET523套住房项目、阿尔及利亚“ADRAR EL KOUNTI "旅游建筑群项目、阿尔及利亚BOUARFA660套社会经济适用房项目、格鲁吉亚第比利斯青奥村住宅楼工程项目和科特迪瓦阿比让总统安居工程第一阶段500套社会型与中等标准型住房建设工程。

中国第十八冶金建设有限公司，将秉承“用户至上、诚信为本、全员经营、追求第一”的经营理念，积极发扬“团结、创新、诚信、务实、和谐、奋进”的企业精神，坚持“用我们的诚信、智慧和追求，雕塑时代的建筑精品”的质量方针，真诚与世界各地知名企业、华人华侨及各界友人相互合作，携手共进，在公司的发展历程上写下辉煌篇章，共筑世界美好未来。

	岗位描述

	1、 招聘岗位:法语翻译

2、 工作地点:阿尔及利亚、科特迪瓦

应聘者为阿尔及利亚籍和科特迪瓦籍的留学生优先。

	要求 

	1、学历：专业本科及以上，专业四级，通过八级考试者优先；阿尔及利亚籍和科特迪瓦籍留学生汉语专业四级，通过六级考试者优先；
2、吃苦耐劳，爱岗敬业，具有良好的团队精神；

3、形象气质佳，心理素质好，抗压能力强，具有良好的沟通协调能力。

	招聘流程

	投递简历→校园宣讲→初试→笔试→公司面试→签订三方协议

	薪酬待遇

	公司将为录用人员提供良好的发展平台和优厚的薪酬福利，执行公司统一的薪酬分配体系。

	招聘联系人：杨小姐

邮箱：1344523312@qq.com
联系电话：023-68100331  13883206331

地址：重庆市大渡口区西城大道1号中冶建工大厦


Brief Introduction of MCC-18
China 18th Metallurgical Construction Co.,Ltd. (MCC-18  for short) is a large-scaled backbone construction engineering company with 50 years’history under one of the world Top 500 enterprises Metallurgical Corporation of China Ltd., mainly engages in domestic and foreign large and medium-sized industrial and civil construction engineering projects.

Our company owns the special-grade qualifications in general contracting of housing and smelting project, and first-class qualifications in road construction and municipal and public engineering project,etc. In addition, we hold first-class qualifications in construction protection, architectural construction and engineering survey.It has also passed the quality, environment and vocational health and safety management systems and wins the “AAA” bank credit recognition. 
    In accordance with the strategy needs of our country and company,we actively respond to the "Going Global" strategy.  On the basis of exploring Chinese market, we access African and European countries, such as Libya, Algeria, Georgia and Cote d'Ivoire with advanced management concept and construction technology. The main projects currently under construction are Xinjiang Hualing Nanhu Community-Area A Project, 1300 Public Rental Housings Project Department in Sidi Hamed Algeria, 440 housing Project Department in Bentalha Algeria, 523 housings Project Department in Ouled Fatet Algeria, Tourism Complex Project Department in "ADRAR ELKOUTI" Algeria, 660 Public Rental Housings Project Department in Bouarfa  Blida Algeria, The Youth Olympic Apartment Project Department in Tbilisi Georgia, the 500 sets of Social and Medium Standard Housing Construction in First Stage of Presidential Housing Project in Abidjan, Cote d'Ivoire.

MCC-18 will sincerely cooperate with renowned enterprises, ethnic Chinese and people from different fields to build a win-win future under basic believes of high qality and mutual trust. With the cooperation, we will gain remarkable achievements for both our company and the world.  

	Descriptions

	1 Position：Chinese-French Translator 

2 Location: Algeria or Cote d'Ivoire. 

Priority will be given to applicants from Algeria or Cote d'Ivoire.

	Requirements 

	1 Degree: BA or above.TFS4 certificate, priority will be given to applicants pass TFS8 . Applicants from Algeria or Cote d'Ivoire pass HSK4, priority will be given to applicants pass TFS6.

2 Passion for your job,desire and ability to work as part of a team.

3 Flexibility and adaptability to thrive in a fast-paced, highly-demanding and constantly changing environment. Excellent oral and written communication skills.

	Please contact...

	Recuiter：Ms. Yang Pingping

E-mail add：1344523312@qq.com
TEL：023-68100331/13883206331

Add: 1#,Xicheng Avenue, Dadukou District, Chongqing


